



St. Mina's Spiritual Revival – June 2022

In celebration of the Feast of the Consecration of the Church of Saint Mina the Wonder-Worker at Mariout, under the auspices of **His Grace Bishop Anba Mina** of the Coptic Orthodox Diocese of Mississauga, Vancouver and Western Canada, St. Mina's Coptic Orthodox Church in Hamilton is pleased to invite you to a spiritual revival according to the schedule below.

Tuesday, June 21, 2022:

7:30pm to 9:30pm: Vespers, sermon and glorification, in the presence of **His Grace Bishop Anba Mina** and the reverend fathers the priests of the region.

Wednesday, June 22, 2022:

9:00am to 11:30am Holy Liturgy (Feast of the Consecration of the Church of Saint Mina the Wonder-Worker at Mariout) in the presence of **His Grace Bishop Anba Mina**

نهضة القديس مار مينا العجايبى – 21 و 22 يونيو 2022

احتفالاً بعيد تكريس كنيسة القديس مينا العجايبى في مريوط، تحت رعاية **نيافة الأنبا مينا** اسقف أيارشنية ميسيساجا وفانكوفر وغرب كندا، يسر كنيسة القديس مار مينا في هاميلتون أن تدعوكم إلى النهضة الروحية طبقاً للجدول الزمني أدناه.

الثلاثاء الموافق 21 يونيو 2022

من الساعة 7:30 مساءً حتى 9:30 مساءً: عشية وعظة وتمجيد، بحضور **نيافة الأنبا مينا** مع بعض الآباء الموقرين كهنة المنطقة.

الأربعاء الموافق 22 يونيو 2022

9:00 صباحاً إلى 11:30 صباحاً القداس الإلهي (عيد تكريس كنيسة القديس مار مينا العجايبى بمريوط).